
Hyresgästföreningen Solisten
Styrelsens berättelse om verksamheten år 2015

Styrelsens arbete

Styrelsen har bestått av

Ordförande: Siddhi J Sundt Solistvägen 53 Mob 0702-448 611

Sekreterare: Elin Widén Nilsson Solistvägen 1 Tel. 402088

Ledamot, lokalansvarig gård 3 Birgitta Nielsen Solistvägen 25 Tel 40 20 48

Kassör och lokalansvarig gård 1 Anne-Jeanette Rosenius Solistvägen 103 Tel 40 13 16

Ledamot Margret Ocaya Solistvägen 84 Tel 40 47 40

Ledamot, lokalansvarig gård 2 Jean Joulfayan Solistvägen 2 Mob 0707-233 223

Ledamot Mirdza Actins Solistvägen 51 Mob 0700-731 404

Ersättare, lokalansvarig gård 3 Nicke Eriksson Solistvägen 25 Tel 40 20 48

Ersättare Fredric de Afonseca Solistvägen 21 0739-082 900 

Förra årsmötet lyckades inte utse en valberedning bestående av medlemmar utanför 
styrelsen. Istället beslöts om ett extra medlemsmöte i anslutning till vårens bostadsmöte, där
den enda frågan skulle vara att utse en valberedning. Det lyckades dock inte då heller, 
eftersom det kom för få medlemmar. Frågan hänsköts till styrelsen, som skulle handplocka 
en valberedning.
Vid styrelsemötet den 5/5 utsåg styrelsen en valberedning bestående av Daniel Nilsson, 
Harriet de Afonseca och Mohammud Ahmed. Daniel blev sammankallande

Revisorer har vi inga egna utan anlitar Hyresgästföreningens.

När det gäller representanter till Stora Förhandlingsdelegationen, Förenings-
fullmäktige och -årsmöte valdes inga representanter.

Vi har under året haft 10 st styrelsemöten. 

De har avhandlat många angelägna frågor – t ex:

• Pysselkvällar, typ syjunta

• Samrådsmöten 

• Bostadsmöten 

• Planteringsdagen

• Vad som skall ersätta trädet på gård 2 efter att trädavverkningen fullbordats.

• Ett Nyhetsbrev med artiklar och intervjuer planerades, utfördes främst av Elin, och 
såg dagens ljus i december.



• Internationella festen

• Kulturkvällen

• Julmiddagen för styrelsen

 Verksamheten

Vi har haft 2 st välbesökta bostadsmöten  . 
Det första mötet hade Uppsalahems förvaltare, Torsten Falk, närvarande. De har beslutat 
om planerna för den Internationella Festen, Vårplanteringen, Kulturkvällen och 
budgeten för verksamheten 2016 . 
Saker som diskuterades var den bristfälliga plogningen av p-platserna, bristen på p-platser, 
breddningen av desamma. En röst påpekade att när vi hade fri parkering hade vi bättre och 
gratis plogning, men nu får vi betala dyrt för parkering och dessutom skotta snö själva. 
Detta kan dessutom vara har när omöjligt, påpekade någon, när man kommer hem sent efter 
12 timmars arbetsdag och 11 timmars snöfall - om Uppsalahem då plogat så har dom skapat 
en snövall bakom bilarna så att om den har frusit kommer bilen varken ut eller in.
Breddningen kan ske om man tar två av gästparkeringarna. Detta i sin tur fick någon som 
inte trots lång tids väntan, fått någon p-plats och måste betala för gästparkering att argt 
påpeka just detta!
Riktigt hett blev det när Torsten Falk deklarerade att frågan om de kalla lägenheterna är löst.
Då var det många som menade att de ändå måste gå med tröjor, ha filtar och till och med 
elektriska värmeelement. Felanmäl, var svaret från Torsten Falk!

Det andra bostadsmötet hade en lång rad förslag och idéer när bostadsmötet diskuterade vad
som skulle tas upp med Uppsalahem på det kommande samrådsmötet. En boende har 
föreslagit att två av tre kvarterslokaler tillfälligt skulle kunna upplåtas för flyktingboende. 
Frågan har tagits upp med Uppsalahem men diskuterades inte vidare eftersom det inte skulle
vara tillåtet med övernattning i lokalerna.
Vi beslutade också att Kulturkvällen skulle bli en "Spansk afton" med melodramen "Silver 
och Jag" (Platero Y Yo) och om möjligt skulle det bli spansk mat också.

Verksamhetsplanen antogs också med bl a en ny aktivitet: Sykvällar

Den 17/5 skulle vi haft planteringsdag, men p g a regn blev det hela flyttat till den 24/5. 

Den "Internationella Festen" inträffade lördagen den 8/8. Många bidrog med god mat som 
vi delade mellan oss och avnjöt medan Siddhi J Sundt bjöd på klassisk gitarrmusik.
Festen tonade officiellt ut med fika och fiskdamm, men några dröjde sig kvar länge och 
umgicks!

Kulturkvällen ägde rum 13e november som i år bjöd på melodramen ”Silver och Jag” med 
Lars Burstedt som uppläsare och Siddhi J Sundt vid gitarren. Melodramen framfördes i 
stämningsfullt sken av levande ljus. Som avslutning läste Lars några fina dikter av Frederico
Garcia-Lorca och Siddhi spelade ett spanskt gitarrstycke. 
Tanken var att det med en måltid efteråt med spansk paella eller tapas skulle forma sig till 
en ”Spansk afton”. Pengarna räckte dock inte till detta men tack vare ett jättearbete av 
framför allt Birgitta och Nicke, kunde vi servera Tacos, som ju ändå kommer från 
spansktalande bygder.



Samrådsmöten med Uppsalahem har vi haft ett par också. Det första inkluderade en 
rundvandring på gårdarna för att inspektera vad som behöver åtgärdas.
Som vanligt handlade mötena om allt från 

• breddning av parkeringsplatserna, 
• uppsnyggning av gårdar och uteplatser, 
• trädfällning, 
• lekutrustning för barnen, 
• cykelrensning och att göra det gamla grovsoprummet till cykelförråd, 
• att plantera rosenbuskar bakom garaget närmast gård 1 
• med mycket mer. 

För mer fullständig redovisning hänvisar vi till vår hemsida (http://www.hgf-
solisten.se/samrad-2015.html)

Ett årsmöte har vi haft där vi valde nuvarande styrelse. 
Denna styrelse avslutade året med en traditionsenlig julmiddag. Även detta år på Thai 
Village, vilket var ett uppskattat val.
Lokalerna
fortsatt i fint skick, tack vare engagerade lokalansvariga.  Det är en glädje att kunna ställa 
trivsamma lokaler till våra grannars förfogande. Bokningsfrekvensen har fortsatt varit hög. 
Utbildningar och kurser
Birgitta deltog på ett sommarforum i Hyresgästföreningens regi.

Ekonomin
Det eftersläpande överskottet från tidigare år hade nu kraftigt minskat till beräknat 5000 
vilket tillsammans med de 15000 kronorna i fritidsmedel gav en budgetram på 20000 kr att 
disponera under verksamhetsåret. Verksamhetsplanen har följts i stora drag: De stora 
posterna, förutom de tidigare nämnda är Internationella Festen som gick lös på cirka 1000:- 
och Kulturkvällen som gick på c:a 4000:- . En eftersläpande post blev förra årets 
Kulturkväll, där de medverkande Från Dansstudion kom med fakturan efter ett år! Den 
kostnaden (1500:-) är nu placerad under oförutsedda utgifter.

Se översiktlig tabell på nästa sida!
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